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ZAPISNIK 

sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 09. kolovoza 2024. godine 

(petak) godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik, Manuel Mandić, Robert Četa, Jelena Đuričić, 

Anica Milosavljević, Darko Meter, Dalibor Puš 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Vinka Bokorni (opravdano), Željko Lehpamer (opravdano), Ivana 

Škrnički Lukić 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – općinski načelnik, Maja Pintarić – pročelnica, 

Jadranka Juršik – stručna suradnica 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, 

otvara 26. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te 

konstatira da je sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 7 (sedam) te da se sve odluke mogu 

pravovaljano donijeti. Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li 

netko ima kakav prijedlog za dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red 

iz saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća održane 05.07.2024. godine – u 

prilogu 

2. Aktualnih pola sata 

3. Usvajanje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Nova Bukovica u 2024. godini – 

u prilogu 

4. Usvajanje I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Nova Bukovica za 2024. godinu – u 

prilogu 

 

TOČKA 1. Usvajanje zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća održane 05.07.2024.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“  donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća održane 05.07.2024.g. 

 

TOČKA 2. Aktualnih pola sat 

 

Dalibor Puš – objašnjava kako je nogostup u Vukovarskoj ulici u jako lošem stanju, zarastao 

travom, ima rupa, mještanima jedino preostaje da idu cestom, vidi da su u proračunu općine 

stavljena sredstva za rekonstrukciju nogostupa u Vukovarskoj ulici pa mu nije jasno zašto se 
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onda ne radi i što će bit sa sredstvima ako se ne potroše. Zanima ga koliko je izvršenje 

proračuna do sada bilo. 

Tomislav Bračun – odgovara da zna kakvo je stanje nogostupa, ali da općina trenutno nije u 

financijskoj mogućnosti da to napravi, a i svi znamo situaciju sa kanalizacijom. U proračunu 

smo predvidjeli sredstva za nogostup, ali bez državnih i EU natječaja, odnosno bez njihovog 

sufinanciranja mi nismo u mogućnosti to realizirati i s toga čekamo da se raspišu natječaji da 

možemo prijaviti projekt. Prije par godina nije bilo uopće nogostupa po selu, gradi se u skladu 

sa financijskim mogućnostima.  

Darko Meter – kaže da i njega mještani stalno ispituju kada će se graditi nogostup. Zanima ga 

na koji način je uređeno parkiranje kod vrtića s obzirom da ima samo par parkirnih mjesta. 

Jadranka Juršik – odgovara da će izvršenje proračuna biti na idućoj sjednici na usvajanju, ne 

zna napamet koliko je izvršenje.  

Franjo Kraljik – apelira na izgradnju nogostupa u Breziku. 

Tomislav Bračun – odgovara da vjeruje da što se tiče parkiranja kod vrtića neće biti problema. 

Bit će dovoljno mjesta da se parkira na par minuta dok se ne ostavi dijete u vrtiću. Imamo 

puno bolji parking nego ostali vrtići u okolici.  

Franjo Kraljik – kad vrtić bude počeo sa radom vidjet ćemo kako će sve funkcionirati. 

Darko Meter – pita za put do vikendica iznad Vinogradske ulice. 

Franjo Kraljik – odgovara da je put dobar, problem je jedino kada je recimo manifestacija 

Vincekova pa je pojačan promet automobilima, trebalo mi možda napraviti kružni tok. Govori 

načelniku kako je potrebno postaviti oglasne ploče po naseljima općine jer mještani ne mogu 

vidjeti obavijesti i događaje na području općine.  

Tomislav Bračun – odgovara da će se to riješiti kroz par mjeseci. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 3. Usvajanje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Nova Bukovica u 2024. 

godini 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 6 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donesen 

je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Nova Bukovica u 2024. godini. 

 

TOČKA 4. Usvajanje I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Nova Bukovica za 2024. 

godinu 

 

Franjo Kraljik – pita za koga se je gradio betonski okvir na groblju. 

Jadranka Juršik – odgovara da je betonski okvir izgrađen za Zlatka Kotrisa, hrvatskog 

branitelja. 

Daljnje rasprave nije bilo. 
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Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvajaju se I. izmjene i dopune Proračuna Općine Nova Bukovica za 2024. godini. 

 

Tomislav Bračun poziva još jednom sve vijećnike na svečanu sjednicu. 

Dalibor Puš prigovara zbog satnice svečane sjednice. 

Tomislav Bračun odgovara da se nije moglo u drugo vrijeme organizirati s obzirom da i druge 

općine imaju sjednicu. Općina Nova Bukovica do sada je uvijek imala otprilike u to vrijeme. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Sjednica je završila s radom u 17,00 sati. 

 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


